
ZAPISNIK 
 

12. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Lesce, 
ki je bila  v četrtek, 27. 6. 2024, ob 19. uri, 

v sejni sobi Krajevne skupnosti 
 
Prisotni: Špela Globočnik, , Zlatica Demšar, Andrej Jalen, Franci Kapus 
Jože Mlinarič in Matjaž Planinšek  
Opravičeno odsotni: Mojca Bešter, Matej Burgar, Miha Gluščič, Branko Nerat in 
Branko Rupar  
Drugi prisotni: Boštjan Brelih, tajnik KS Lesce 
 
Predsednica Sveta KS Lesce je pozdravila prisotne in ugotovila, da je Svet KS Lesce 
sklepčen, zato lahko nadaljuje z delom in dala na glasovanje predlagani dnevni red: 
 
 
Dnevni red: 

1. Ugotavljanje sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 12. redne seje 
2. Potrditev zapisnika 11. redne seje KS Lesce 
3. Finančno poročilo 
4. Investicije Center 
5. Prešernova hiša - zemljišče 
6. Pokopališče 
7. Razno 

a) Otroško igrišče 
b) Letališče Lesce – preleti letal 
c) Dachau 

 
  
Predsednica je opozorila, da se seja snema, pripomb udeleženih ni bilo. Prisotne je 
pozvala, da se držijo dnevnega reda in ne govorijo en čez drugega.  

  
1. Ugotavljanje sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 11. redne seje 

Prisotnih je bilo devet od enajstih članov Sveta KS Lesce. Predsednica doda še točko 
7c – Zid pri cerkvi na Studenčicah in 7d – Prešernova hiša 
Na predlagan dnevni red ni bilo pripomb. 

 
SKLEP: Dnevni red je bil sprejet soglasno.  
 
 

2. Potrditev zapisnika 11. redne seje  
Jože Mlinarič pove, da se v 7.d točki zapisnika 11. redne seje 2. stavek 3. ostavka 
izbriše.  

 
SKLEP: Zapisnik 11. rene seje Sveta KS pa je bil soglasno potrjen. 

 
 

3. Finančno poročilo 
Predsednica Sveta KS Lesce Špela Globočnik, poda finančno poročilo za obdobje  



od 24. 5. do 27. 6. 2024. V obdobju je bilo nekaj več odhodkov kot prihodkov. Stanje 
na dan 23. 5. 2024 je bilo 60.805 eur, na dan 27. 6. 2024 pa 60.421 eur. Pripomb 
na poročilo ni bilo. 
   

SKLEP: Člani sveta KS Lesce so potrdili finančno poročilo za obdobje od 
24. 5. 2024 do 27. 6 .2024.  

 
 
4. Investicije Center 
Pisno poročilo je podal Branko Rupar.  
Zaključila so se dela - ukinitev odjemnega mesta Knjižnica , kjer smo odmontirali 
števec in naredili prevezavo na omarico KS. Za prestavitev števca v zunanjo omarico 
je bilo potrebno zamenjati stari kabel, ki je povezoval zunanjo in notranjo omarico, 
potrebno je bilo izkopati po zelenici do obeh omaric. Zunanja omarica je bila 
premajhna, zato se je vzidala dodatna-večja omarica, ki se je povezala z obstoječo. 
Povlekel se je nov kabel in števec se je prestavil v novo omarico, v novi omarici pa je 
tudi prostor za samostojen priklop NK Lesce. Za ta priklop se še ureja dokumentacija. 
Vse pa je tudi pripravljeno za popravilo strehe in zamenjavo določenih obrob in 
strešnikov, ki so dotrajani in uničeni. Del strehe, kjer  je zaradi popravil kuhinjske nape 
popolnoma uničena opeka in obrobe, se bo zamenjala kritina z pločevino. Uredile in 
zamenjale se bodo tudi obrobe. Možno, da bo potrebno zamenjati kakšen lesni del 
ostrešja. 
V začetku meseca julija se bodo zamenjala strešna okna v restavraciji. 
Obrezala se je viseča bukev pri knjižnici in ena veja na leškem hrastu. 
Aktivirala so se tudi priprave za postavitev elektrarne. Dobili smo nov ugodnejši 
predračun, urejuje pa se dokumentacija. 
 
Predsednica doda, da je pri ureditvi električnih omaric prišlo do nekaj dodatnih 
stroškov za izkop.   
 
Odprla se je razprava glede ureditve razmerij med NK Lesce oziroma režijskim 
obratom Občina Radovljica in KS Lesce. Potrebno je urediti še prestavitev števca za 
vodo in ogrevanje.  
 
Franci Kapus predlaga, da ko se bo postavila elektrarna, da se viški pozimi usmerijo 
v ogrevanje, v obliki panel za ogrevanje.     
Predsednica doda, da je o tem že tekla beseda in da bo to, glede na stanje 
proizvedene električne energije, ena izmed investicij v prihodnje.  

 
SKLEP: Člani sveta se seznanili s poročilom o delih izvedenih v Družbenem 
Centru.  
 
 

5. Prešernova hiša – zemljišče 
Najemnik restavracije Leščan – Peter Zorman -  je prišel na sestanek k predsednici in 
jo prosil, če bi lahko na zemljišču Krajevne skupnosti ob Prešernovi hiši (parcela št. 
32/5 ko Hraš) uredil parkirišče oziroma dostopno pot do spodnjega dela parcele 
lastnika sosednjega zemljišča - Stojana Višnarja- da bi tam uredili parkirišče za 
restavracijo. G. Zorman namreč meni, da ker nima urejenega in dovolj velikega 
parkirišča, zgublja stranke in s tem promet restavracije pada. Ob takem stanju bo po 



njegovih besedah primoran restavracijo kmalu zapreti. G. Zorman je pripravljen  
podpisati dogovor o koriščenju zemljišča v lasti KS na svoje ime in ga, ko ne bo več 
najemnik spraviti v prvotno stanje.   
Krajevna skupnost Lesce je že gospodu Višnarju poslala dopis, da se ne strinja z 
nikakršnim posegom v zemljišče v njeni lasti, že pričete aktivnosti na zemljišču KS 
Lesce pa mu je prepovedala in ga pozvala, da mora zemljišče ostati v prvotni obliki.  
 
Odprla se je razprava in člani sveta so zavzeli stališče kot za gospoda Višnarja.  
 

SKLEP: Svet KS Lesce je zavzel stališče, da v zemljišče ob Prešernovi hiši, 
parcela št. 32/5 ko Hraše ne posega. 
 

 
6. Pokopališče 
Gospod Vidmar Gregor se je na KS obrnil s prošnjo po sofinanciranju obnove 
Vidmarjeve grobnice. Člani so o tem razpravljali na prejšnji seji. G. Vidmar je sedaj 
poslal še predračun za obnovo, ki znaša 3.920,00 EUR. Pravi, da se stanje že precej 
dotrajane kapelice še poslabšalo, ki je RKC kopala za vodo. Ob kapelici, levo proti 
župnišču je še neurejen del zidu, k kateremu obnovi bi KS morala pristopiti.   
 
Odpre se razprava. Svet KS je zavzel stališče, da se sicer z njim strinja, vendar 
trenutno nima predvidenih sredstev za sanacijo. Dovoli pa, da sam spomenik sam 
uredi, o prejšnjem dogovoru s Svetom KS. 
 
Predsednica pove tudi, da smo pridobili predračun za zamenjavo smrekovih skodel na 
strehi obzidja med starim in novim pokopališčem. Ponudba je vredna 18.000 eur. 
Odpre se razprava. Andrej Jalen doda, da bo pridobi še eno ponudbo.  
 
Zlatica Demšar pove, da je pri raztrosu težava, da se pepel ne poleže takoj, ampak 
ostane v zraku.  
Odpre se razprava. Morda je težava v tem, ker se pepel posuje po skalah, vendar če 
bi se po travi, bi bilo še huje, daj bi ostal na travi. Člani sveta so soglasni, da bi moral 
biti večji prostor za raztros. Prostor bi lahko povečali na sosednje parcele, če so proste, 
ali pa bi ga poglobili.  
 
Andrej Jalen vpraša, ali se pri pogrebih pri grobih lahko doda ozvočenje.  
Svet KS zavzame stališče, da ozvočenje pri poslovilnih vežicah je, pri grobu pa ga 
lahko vsak najame sam. Lahko se predlaga Novaku, da to da v svojo ponudbo.  
Predsednica določi Andreja Jalna, da govori z Novakom in mu predlaga. 
 
Andrej Jalen pove še, da je premaknil kante izpod križa k zvoniku in razporedil pesek. 
Pravi, da bi pri zvoniku lahko bila ena kanta manj, da bi lepše stale. Lahko jo premakne 
na eno izmed drugih dveh lokacij, v kolikor pa se ugotovi, da je odveč, pa se jo ukine.  
 
Prejšnjo sejo je Mojca Bešter na Svet naslovila prošnjo za pomoč pri obnovi 
cerkvenega zidu v Studenčicah. Ker je upravljalec cerkve v Studenčicah župnija 
Breznica, KS Lesce ne more prispevati sredstev za obnovo. 
 

SKLEP: Svet KS Lesce je zavzel stališče, da g. Vidmarju dovoli obnovitev 
spomenika v lastni režiji ob predhodnem dogovoru s Svetom KS Lesce. 



SKLEP: Andrej Jalen pridobi proti ponudbo za skodle. Pogrebni službi 
Novak predlaga razširitev ponudbe – ozvočenje pri grobu. 
Eno kanto premakne na drugo lokacijo, namenjeno kantam.  
 
SKLEP: Svet KS Lesce poskuša v prihodnje pridobiti dodaten prostor za 
raztros. 

 
 
7.a Otroško igrišče 
Na otroškem igrišču je potrebno popraviti vodo. Jože Mlinarič je v kontaktu z Jožetom 
Ropretom. Zamenjane so bile lesene dile, kjer so bile dotrajane, popravil se je traktor 
za košenje trave Jože Mlinarič in Jože Ropret sodelujeta in se obveščata o morebitnih 
problemih.  
 
Matjaž Planinšek vpraša, če je kaj vandalizma, odkar je nova ograja. Predsednica 
pove, da je še vedno nekaj vandalizma. Mladoletniki, kljub temu, da je igrišče 
zaklenjeno, pridejo na igrišče – stopijo na kljuko od vrat in preplezajo ograjo. 
Predsednica predlaga, da se na vrh vhodnih in širokih vrat namestijo špice.  

 
 

7.b Letališče Lesce – preleti letal 
Predsednica seznani prisotne s pismom krajana, Martina Kirina, ki se je obrnil na KS 
Lesce z vprašanjem preleta letal:  
Ali je dnevno celodnevno letenje vojaških pilatusov, ki se jo odvijalo konec meseca 
junij normalno?  
Ali ne obstaja koridor preleta in minimalna višina preleta naseljenega območja?  
Kaj namerava KS Lesce ukreniti glede napačnih preletov Letal? 
 
Pojasnilo je podal Matjaž Planinšek: 
Upravljalec letališča je Občina Radovljica, oziroma Režijski obrat v organizacijski 
strukturi občine. Spodnje pojasnilo ni podano v imenu občine, ampak zgolj mnenje 
svetnika KS in občinskega svetnika, ki je hkrati član UO Aerokluba ALC Lesce.  
Predvidevamo, da je g. Kirin imel v mislih obdobje od 20.6. do 23.6.2024, ko je bila na 
letališču tekma svetovnega pokala v padalskih skokih na cilj. Prireditev je imela 
dovoljenje UE in Agencije za civilno letalstvo v katerem je bilo omogočeno letenje letal 
Pilatus PC-6 Turboporter že od 7:45 zjutraj.  
Na ustrezno višino sta padalce razvažali dve letali PC-6, ki sta se po najhitrejši poti 
vračali na letališče, da je bilo možno padalce vseh ekip čim hitreje dostaviti na ustrezno 
višino za odskok. Letalo PC-6 je zmožno zelo strmega spuščanja z uporabo engine 
reverse funkcije, ki je v bistvu »zaviranje z motorjem«. To pomeni, da letala povzročajo 
več hrupa tudi med spuščanjem in ne samo med vzpenjanjem. Ker sta bili letali dve, 
je bil hrup stalen. Dodatno je bil hrup večji na področju Hraš tudi zaradi skrajšane 
procedure pristajanja, ki so jo uporabljali piloti Slovenske vojske. Letala PC-6 so 
transportna letala, grajena za hitro vzpenjanje in hitro spuščanje in imajo za ta namen 
močan turbinski motor, ki povzroča precej hrupa. Letala so sposobna res kratkih 
pristajalnih procedur, kar so piloti SV tudi izkoriščali. 
Omenjeno letenje je na tak način izvajano samo enkrat letno, v času padalskega 
svetovnega pokala. Med običajnim treningom padalcev, piloti SV izvajajo manj hrupne 
procedure. 
Koridorji, kot jih omenja g. Kirin, ne obstajajo. Obstaja pa Priročnik za letenje na 



letališču Lesce, ki določa procedure za izvajanje aktivnosti. Dostopen je na spletni 
strani Alpskega letalskega centra: Tehnični podatki – Alpski letalski center Lesce 
(lesce-airport.si) 
Dodatno je potrebno poudariti, da: 

• Piloti Aerokluba ALC Lesce ne letijo ponoči, ker letenje v vizualnih pogojih ni 
dovoljeno v času od 30 minut po sončnem zahodu do 30 minut pred sončnim 
vzhodom. Dodatno Piloti Aerokluba, zaradi dogovora z upravljalcem letališča, 
ne letijo po 20. uri, tudi če zgornji pogoj to omogoča. 

• Piloti Aerokluba ALC Lesce med vleko jadralnih letal se izogibajo letenju nad 
Hlebcami in Hrašami, da ne bi povzročali nepotrebnega hrupa. 

• Priročnik določa trenažne cone izven naselij s ciljem minimiziranja hrupa. 

• Piloti helikopterjev Policije in Slovenske vojske imajo dovoljenje za 
izvenletališke pristanke in letenje v ne-vizualnih pogojih. To pomeni, da lahko 
brez dovoljenja izvajajo nočne trenažne lete na letališču, kar se dogaja. 

• Moderni helikopterji, ki jih uporabljajo v Policiji, SV in Flycom-u so precej manj 
hrupni, kot so bili včasih. 

Dodatna pojasnila pa lahko poda Občina Radovljica oziroma Letališče Lesce. 
 

SKLEP: Martinu Kirinu se pošlje pojasnilo Matjaža Planinška. Pojasnilo se 
pošlje tudi na Občino Radovljico in Letališče Lesce.  

 
 
7.c Dachau 
Krajanka je podala predlog za ponovno ureditev razsvetljave v delu Dachaua in 
ureditev cone 30 . Predsednice je poslala predlog na Občino Radovljica in Komunalo 
Radovljica. Odgovor Občine Radovljica je bil, da bodo pogledali, kaj se da narediti z 
razsvetljavo.  
Glede cone 30 v območju Dachau pa predsednica seznani prisotne, da je Svet KS 
Lesce po nekajkratnem prigovarjanju iz Občine Radovljica dobil obvestilo, da je 
ureditev  cone 30 v naselju Trata in Dahau že v delu in bo v kratkem poslan predlog 
predlagane ureditve. Od KS Lesce pričakujejo pisno zjasnitev glede predloga in v 
kolikor bo podano soglasje na predlog, bo nov prometni režim (cona 30) lahko 
vzpostavljen do pričetka novega šolskega leta. 
 
 
 

 
 

 
Špela Globočnik 

        Predsednica Sveta KS Lesce 

https://lesce-airport.si/tehnicni-podatki/
https://lesce-airport.si/tehnicni-podatki/

